

TENDER ADDENDUM**Temporary Agriculture Storage Dome****NCC tender file # AL1587****May 14, 2015****ADDENDUM NO: 1****ADDENDA À LA SOUMISSION****Entrepôt temporaire de style dôme agricole****Dossier de soumission de la CCN no. AL1587****Le 14 mai 2015****ADDENDA NO: 1**

The following shall be read in conjunction with and shall form an integral part of the Tender/Proposal and Contract Documents:

Attached (1 page) is the sign in sheet from the May 13th non mandatory site visit.

CLARIFICATIONS

C1 - Trench: Hand digging will be required for a distance of approximately 10 feet to safely locate communication infrastructure.

C2 - Electrical: Allow for 25 feet of duct bank to be built using fiberglass reinforcing rods.

C3 - Electrical: Detail A/E1 to apply for the duct bank between the mechanical room and the first power bollard. One conduit to be connected to existing conduit. Extend second conduit one foot above grade on the outside of the building and cap.

QUESTIONS

Q1- Structural: Can the galvanized frame be placed at more than the specified 24 inches if all other design parameters are met?

A1 - Yes

Ce qui suit doit être interprété comme faisant partie intégrante de la proposition/appel d'offres et des documents relatifs au contrat :

En annexe (1 page), la feuille de présence de la visite de site non obligatoire le 13 mai.

CLARIFICATIONS

C1 - Tranchée: La tranchée devra être creusé à la main sur une distance d'environ 10 pieds pour exposer les infrastructures de communication de manière sécuritaire.

C2 - Électrique: Prévoir l'utilisation de barres d'armature en fibre de verre pour une distance de 25 pieds de canalisation multitubulaire.

C3 - Électrique: Utiliser le détail A/E1 pour la canalisation multitubulaire entre la salle mécanique et le premier piédestal électrique. Un des conduits à être raccordé au conduit existant. Le deuxième conduit devra finir sa course près de l'édifice à 1 pied au-dessus du sol et être capuchonner.

QUÉSTIONS

Q1 - Structure: Est-ce que les cadres en acier galvanisés peuvent être placé à une distance plus grande que 24 pouces si tous les autres critères de conceptions sont respectés?

R1 - Oui

Allan Lapensée
Senior Contract Officer / Agent principal des contrats
Procurement Services / Services d'approvisionnement
allan.lapensee@ncc-ccn.ca

Job Showing / Visite de site

List of Contractors / Liste des Entrepreneurs

Project title / Titre du projet : RIDEAU HALL - TEMPORARY AGRICULTURAL STORAGE DOME

Project / projet No : AL1587

Date: May 13, 2015

Contractors / Entrepreneurs:

NAME / NOM	COMPANY / COMPAGNIE	PH / TÉL	EMAIL
GUY GRAVELLE	PROTEMS.	613-408-0073	guy.o.gravelle@protems.com
LEE BLAIR.	JP GRAVEL	613 749 1311 x24	lee@jpsgravelconst.com
Tania McLaughlin	GR Construction	(613) 274-7944	tania@grconstruction.com
NICOLAS PROULX	SERVANT ELECTRIC	613 789 3535	VINCENT@SERVANTELEC.COM
SIMON ZOLLINGER	GIT CONTRACTING	613-229-6418	simon@gitcontracting.com
Ike Blacolini	BNO COLINI CONSTRUCTION	613-244-0076	ike@blacolini.com

Subcontractors / Sous-traitants :

NAME / NOM	COMPANY / COMPAGNIE	PH / TÉL	EMAIL

NCC representative /
 Représentant de la CCN : _____ BENOIT SÉGUIN